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Projekt         

RM.0002.9.2024 

Protokół nr IX/2024 

z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 18 grudnia 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:09 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, Z-cę 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady IX sesji są 

transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Wiesław Gąsiorek, radny Zbigniew Waprzko, radny Łukasz 

Wiktorowicz (dotarli później). Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Rzgów na lata 2025-2027". (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania.  (DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobkach prowadzonych przez 

Gminę Rzgów. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Gminy Rzgów 

z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Rzgów. (DRUK 7) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 

(DRUK 8) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminy 

Rzgów na lata 2025 – 2027. (DRUK 9) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 4) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 5) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2024 roku. (DRUK 6) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (DRUK 10) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/457/2022 z dnia 

2 marca 2022 r. w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". (DRUK 11) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rzgów (DRUK 13); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzgów na lata 2025-2034 (DRUK 14); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów 

na lata 2025-2034; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 

2025. (DRUK 15) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 
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Rzgów na 2025 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Rzgów w 2025 roku (DRUK 16); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 

(DRUK17); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2025. (DRUK 15) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2025 r. (DRUK 18) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. (DRUK 19) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. (DRUK 20) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz poinformował, że przy punktach dotyczących budżetu na rok 2025 będzie zgłaszał 

autopoprawki do tych projektów.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny o zmianę kolejności 

punktów w porządku obrad tj. punktu 19 z punktem 20. 

 

Przerwa z uwagi na problemy techniczne.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.   

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Przewodniczącego rady i zmieniła 

kolejność punktów w porządku obrad IX sesji. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Stanisław Zaborowski 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Rzgów na lata 2025-2027". (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania.  (DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobkach prowadzonych przez 

Gminę Rzgów. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Gminy Rzgów 

z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Rzgów. (DRUK 7) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 

(DRUK 8) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminy 

Rzgów na lata 2025 – 2027. (DRUK 9) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 4) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 5) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2024 roku. (DRUK 6) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (DRUK 10) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/457/2022 z dnia 

2 marca 2022 r. w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma "Rzgów-Nasza Gmina". (DRUK 11) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 

2025. (DRUK 15) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rzgów na 2025 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Rzgów w 2025 roku (DRUK 16); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 

(DRUK17); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na 

rok 2025. (DRUK 15) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rzgów (DRUK 13); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzgów na lata 2025-2034 (DRUK 14); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2025-2034; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2025 r. (DRUK 18) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. (DRUK 19) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. (DRUK 20) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Z-ca Komendanta Komisariatu 

Policji w Rzgowie aspirant sztabowy Tomasz Chwaliński. Informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Sołtys Jan Spałka zapytał kiedy pojawią się patrole policji dokonujące kontroli prędkości na 

odcinku Prawda-Guzew-Pabianice.  

Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie poinformował, że Naczelnik Ruchu 

Drogowego został poinformowany o sprawie i ma zadysponować patrol policji w to miejsce.  

 

Ad.6.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał ile kosztowała wiata rowerowa przy SP w 

Rzgowie oraz czemu gmina dała mieszkańcom najkrótszy możliwy termin na składanie 

wniosków do planu ogólnego gminy.  

Burmistrz wyjaśnił, że wiata kosztowała tyle ile było środków w budżecie. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach wyjaśniła, że 

wprowadzono termin ustawowy, ponieważ gmina chce jak najszybciej przystąpić do prac nad 

planem, a mieszkańcy wiedzą o planie już od początku roku i w tym momencie jest duże 

zainteresowanie z ich strony. Informacja o terminie zbierania wniosków była na stronie gminy, 

na tablicach ogłoszeń w sołectwach oraz został rozesłany sms. Wnioski złożone przed terminem 

również będą uwzględnione, dlatego nie ma konieczności wydłużania okresu zbierania 

wniosków do planu ogólnego gminy. Po sporządzeniu projektu planu mieszkańcy będą moli 

ponownie składać wnioski.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czy byłoby problemem aby przedłużyć 

termin na składanie wniosków do końca stycznia. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach powiedziała, że 

rozważy możliwość przedłużenia terminu na składanie wniosków.   

 

Ad.7. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski odniósł się do ostatnich słów radnego Zbigniewa 

Waprzko, który na ostatniej sesji wyraził swój sprzeciw wobec zamykania dyskusji i braku 

możliwości wypowiedzi. Wiceprzewodniczący rady przeanalizował protokoły z sesji Rady z 

ostatniej kadencji i wymienił kiedy radny Waprzko głosowała za zamknięciem dyskusji bądź 

sam zgłaszał wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

Radny Zbigniew Waprzko wyjaśnił, że wnioski o zakończenie dyskusji, które składał 

najczęściej były wynikiem tego, że dany radny odchodził od tematu. Na ostatniej sesji była 

zupełnie inna sytuacja.  

 

Ad.8. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr IX/68/2024 w sprawie przyjęcia "Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Rzgów na lata 2025-2027".  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Wioletta Bednarska 

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr IX/69/2024 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Wioletta Bednarska 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr IX/70/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobkach 

prowadzonych przez Gminę Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 
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Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.11.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr IX/71/2024 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady 

Gminy Rzgów z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.12.  

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/72/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/2024 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/73/2024 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii Gminy Rzgów na lata 2025 – 2027. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/74/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/75/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów 

na rok 2024. 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/76/2024 zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2024 roku. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek o zdjęcie punktu 17 z porządku 

obrad z uwagi na brak uchwały początkowej powołującej gazetę „Rzgów-Nasza Gmina”.  

Mając na względzie pierwszy wniosek Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił drugi 

wniosek o zmianę treści punktu 18 porządku obrad na „Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie odwołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów 

– Nasza Gmina” (DRUK 22) jednocześnie przedstawiając Radzie przygotowany projekt 

uchwały w tym zakresie.  

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska powiedziała, że 

gazeta jest wydawana legalnie, ponieważ posiada swój nr ISSN do wydawania numeru 

internetowego, a ponadto gazeta cieszy się zainteresowaniem wśród mieszkańców. Koszt  

wydawania gazety wynosi rocznie 107 tys. 334 zł, więc nie są to duże opłaty.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski stwierdził, że nie ważne ile wydajemy środków na 

gazetę, nie ma uchwały początkowej i jest ryzyko, że gmina naraża się na naruszenie dyscypliny 

finansów publicznych.  

Radny Zbigniew Waprzko dodał, że w każdej prawie gminie jest wydawana gazeta, być może 

warto się temu przyjrzeć, ale na pewno nie likwidować.  

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska powiedziała, że w 

latach 90 były inne zwyczaje, gazeta powstała po ustnych rozmowach między wójtem gminy a 

grupą społeczników.  

Radny Wiesław Gąsiorek wyraził swoje zdziwienie, że nie ma uchwały początkowej.  

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska powiedziała, że nikt 

z radnych nie przyszedł do Urzędu i nie poprosił o umieszczenie jakiegokolwiek tekstu w 

gazecie, a jest to gazeta gminna więc radni mają do tego prawo.  

Sołtys Stanisław Hoja powiedział, że jeżeli brakuje jakiś uchwał dotyczących gazety należy to 

poprawić i przyjąć odpowiednie dokumenty i jednocześnie zaapelował do Rady, aby nie 

wprowadzać do tego samorządu polityki.   

Radny Mariusz Nadrowski zgłosił wniosek formalny o pozostawienie porządku obrad bez 

zmian.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie pierwszy wniosek 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego.     

W głosowaniu – 9 „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady i zdjęła 

punkt 17 z porządku obrad IX sesji. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (5 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 
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„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie drugi wniosek 

Wiceprzewodniczącego rady Kordiana Skalskiego.   

W głosowaniu – 9 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady i 

dokonała zmiany treści punktu 18 porządku obrad na „Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie odwołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium Redakcyjnego czasopisma 

„Rzgów – Nasza Gmina”. (DRUK 22) 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, że wniosek formalny radnego 

Mariusza Nadrowskiego wobec wcześniejszych glosowań stał się bezprzedmiotowy.  

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Rzgów na lata 2025-2027". (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich pobierania.  (DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobkach prowadzonych przez 

Gminę Rzgów. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Gminy Rzgów 

z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Rzgów. (DRUK 7) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/59/2024 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 października 2024 r. w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w Gminnym Ośrodku Kultury w Rzgowie. 

(DRUK 8) 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminy 

Rzgów na lata 2025 – 2027. (DRUK 9) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 4) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 5) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXIX/690/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2024 roku. (DRUK 6) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (DRUK 10) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Redaktora Naczelnego oraz 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów – Nasza Gmina”. (DRUK 22) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rzgów (DRUK 13); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzgów na lata 2025-2034 (DRUK 14); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2025-2034; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 12) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 

2025. (DRUK 15) 

a) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rzgów na 2025 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Rzgów w 2025 roku (DRUK 16); 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów dotyczącej 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 

(DRUK17); 

c) dyskusja w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na 

rok 2025. (DRUK 15) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego w 2025 r. (DRUK 18) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego. (DRUK 19) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. (DRUK 20) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.18. 

W dniu 18 grudnia 2024 r. grupa 6 radnych złożyła wniosek o odwołanie Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”, w związku z czym został przygotowany 

projekt uchwały, który odwołuje Kolegium.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/77/2024 w sprawie odwołania Redaktora Naczelnego 

oraz Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów – Nasza Gmina”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz 

„PRZECIW” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.19. 

a) Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Rzgów na 2025 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

Gminy Rzgów w 2025 roku. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) Przewodnicząca komisji Justyna Łuczyńska przedstawiła stanowisko Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów 

na rok 2025. Stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

c) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 i zawnioskował do Rady Miejskiej w 

Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej części Burmistrz Rzgowa zaprezentował najważniejsze kwoty wynikające z projektu 

budżetu na rok 2025.  

Skarbnik Miasta Anna Czarnocka omówiła zgłoszoną przez Burmistrza autopoprawkę.  

 

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła wniosek o wykreślenie trzech pozycji z autopoprawki 

Burmistrza Rzgowa do projektu budżetu na rok 2025 (wersja na dzień 17.12.2024):  

1) 01044 § 6050 - Projekt budowy kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej w ul Irysowej w 

Starowej Górze;  

2) 80101 § 6050 - Budowa punktu dydaktycznego przy SP w Kalinie;  

3) 92106 § 4300 - Wykonanie ekspertyzy budowalnej budynku świetlicy wiejskiej w 

Czyżeminku.  

 

Burmistrz wyjaśniał, że uwzględnił wniosek Dyrektor SP w Kalinie o usunięcie pozycji 

dotyczącej budowy ekopracowni z uwagi na zaplanowaną rozbudowę szkoły. Burmistrz ma 

nadzieję, że w przyszłości będzie można ponownie uzyskać dofinansowanie na budowę 

pracowni.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny radnej 

Kamili Kuźnickiej.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Kamili Kuźnickiej o dokonanie 

zmian w autopoprawce Burmistrza.  
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 (wersja na 

dzień 17.12.2024). Wniosek Burmistrza Rzgowa.  

 

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 (wersja na dzień 17.12.2024). 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zgłosił wnioski formalne do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025, które zostały również przekazane 

radnym w wersji papierowej. Wnioski stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Radny Zbigniew Waprzko zapytał dlaczego przedstawione wnioski nie zostały zgłoszone 

podczas komisji. W tej kadencji Rada miała współpracować, a ciągle są elementy zaskoczenia.  

Skarbnik Miasta Anna Czarnocka poinformowała, że zaproponowana we wnioskach radnych 

zmiana treści upoważnienia w zakresie wynagrodzeń, po ograniczeniu do przesunięć ramach 

paragrafu powoduje, że upoważnienie staje się bezprzedmiotowe.  

Radny Mariusz Nadrowski dziwi się, że na blisko 10 godzinnej komisji nie było poruszanych 

takich tematów i nikt z radnych nie zgłaszał takich wniosków. 

Sołtys Stanisław Hoja zapytał czy Burmistrz wiedział o zgłoszonych wnioskach przez radnych. 

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia poinformował, że nie ma obowiązku uzgadniania 

wniosku z Burmistrzem.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska powiedziała, że nie ukrywała, iż Ośrodek ma środki 

własne, ale z tych środków jest opłacanych wiele imprez czy grup artystycznych. Pozbawianie 

dotacji spowoduje stagnacje w działalności GOK.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia poinformował, że łącznie ze środkami własnymi 

nadal w GOK jest 2,5 mln zł. Nie może być tak, że GOK nie przeznacza własnych środków na 

działalność kulturalną. Ponadto istnieje możliwość zawnioskowania do rady o zwiększenie 

dotacji w ciągu roku, gdyby środków miało nie starczyć.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że dużo środków w GOK zostanie 

zaoszczędzonych, jeżeli Pani Dyrektor zrezygnuje z firm pośredniczących.  

Sołtys Jan Spałka zapytał co zawiera się w kwocie 400 tys. zł na remont Sali w OSP w Rzgowie 

i czy jest na to ekspertyza. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński wyjaśnił, że wniosek obejmuje założenie 

ogrzewania podłogowego, ponieważ uzyskano dotację na pompę ciepła i fotowoltaikę. 

Kierownik Referatu Justyna Błach odniosła się do zmian radnych dotyczących projektowania 

dróg i poinformowała, że gmina nie jest właścicielem wszystkich gruntów przeznaczonych pod 

drogi wskazane przez radnych. W przyszłości wywołają one dość spore koszty.  
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Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nie był poinformowany o poprawkach radnych. 

W tej chwili nie jest w stanie się odnieść do tych wniosków, ponieważ nie wiadomo czy 

wszystkie inwestycje będzie można zrealizować. Burmistrz przypomniał, że od 15 listopada 

był dostępny projekt budżetu, pozytywne opinie ze strony RIO i Komisji Gospodarki, Budżetu 

i Finansów, dlatego takie działania radnych nie były konieczne.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński wierzy, że Burmistrz poradzi sobie z takim 

budżetem, ponieważ zbudował sobie taki Referat Inwestycji jaki chciał.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wnioski formalne do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzgów na rok 2025 

Wiceprzewodniczącego rady Pawła Redzyni. 

 

W głosowaniu – 10 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady 

Pawła Redzyni o dokonanie zmian w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„PRZECIW” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

d) Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/78/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz  

„PRZECIW” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski 

 

Ad.20. 

a) Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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b) Przewodnicząca komisji Justyna Łuczyńska przedstawiła stanowisko Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. Stanowisko stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

 

c) Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034  

i zawnioskował do Rady Miejskiej w Rzgowie o jej przyjęcie. Autopoprawka stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Skarbnik Miasta Anna Czarnocka omówiła zgłoszoną przez Burmistrza autopoprawkę.  

 

Radna Kamila Kuźnicka złożyła wniosek formalny o wykreślenie pozycji nr 17 "Projekt 

budowy kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej w ul. Irysowej w Starowej Górze z 

autopoprawki Burmistrza Rzgowa do projektu WPF na lata 2025-2034. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek formalny radnej 

Kamili Kuźnickiej.  

W głosowaniu – 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Kamili Kuźnickiej o dokonanie 

zmian w autopoprawce Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Mariusz Nadrowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki 

do projektu uchwały sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2025-2034 (wersja na dzień 17.12.2024). Wniosek Burmistrza Rzgowa.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu autopoprawki do projektu uchwały sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034 (wersja na dzień 

17.12.2024). 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zgłosił wnioski formalne do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

Wnioski stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wnioski formalne do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2025-2034 Wiceprzewodniczącego rady Pawła Redzyni. 

 

W głosowaniu – 9 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady 

Pawła Redzyni o dokonanie zmian w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

 

d) Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/79/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zobowiązał Panią Skarbnik Annę Czarnocką do 

wniesienia wszystkich przyjętych wniosków do tabel WPF.  

 

Ad.21. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/80/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2025 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  
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„NIEOBECNA” (1 radna) 

Justyna Mikinka-Dusińska 

 

Ad.22. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/81/2024 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Mariusz 

Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Justyna Mikinka-Dusińska 

 

Ad.23. 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały IX/82/2024 w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.24. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał jak wygląda sprawa dotycząca sporu o 

zasiedzenie ze ZWiK w Łodzi. 

Mecenas Leopold Ciesielski wyjaśniał, że sprawa nadal trwa, jest wyznaczona na koniec lutego, 

ale w tej chwili jest 7 spraw.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski poprosił o przekazanie sygnatur spraw do biura 

rady.  

Radna Wioletta Bednarska powiedziała, że udało się wyegzekwować znaki zakazu wjazdu 

samochodów ciężarowych na drogach powiatowych, powstała sygnalizacja świetlna. Radna 

zapytała czy coś wiadomo w sprawie ustawienia znaków na drogach krajowych czy były 

prowadzone jakieś rozmowy z GDDKiA w tej sprawie.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że nie do końca 

wiadomo kto będzie rozpatrywał wniosek, ponieważ chęć zatwierdzenia organizacji ruchu 

zgłosiła GDDKiA oraz Urząd Marszałkowski w Łodzi jako zarządca dróg wojewódzkich, także 

sprawa jest w toku.  
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Radny Mariusz Nadrowski poprosił o przegląd oświetlenia ulicznego na ul. Pałacowej oraz w 

Czyżeminku, naprawę chodnika na początku Czyżeminka, naprawę jezdni przy posesji 

Czyżeminek 26 oraz usunięcie usterki na jego terenie spowodowanej przy nakładaniu warstwy 

ścieralnej na drodze przy posesji Prawda 45.   

Radna Justyna Łuczyńska zapytała o przetarg na osiedle Jagiellończyka, Nadrzeczna oraz o 

realizację odwodnienia na ul. Sikorskiego.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że otrzymano koncepcję na 

odwodnienie ul. Sikorskiego, ale będzie ona uzupełniana.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała na jakim etapie jest wykonanie dróg ul. Zbożowa-

Łanowa. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że jeżeli Urząd będzie gotowy 

do konsultacji radna zostanie poinformowana.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński złożył wszystkim obecnych i oglądającym 

życzenia świąteczne oraz noworoczne.  

  

Ad.25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 13:24 zamknął obrady IX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad IX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński  

 

  

 

 

http://www.rzgow.pl/

